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ORSZAGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Országgyű lés Hivatal a

Irományszám : X IIÉ6V
Érkezett : 2017 JÚL 1$.

Írásbeli kérdés

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy ű lésrő l szóló 2012 .

évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l

szóló 10/2014 . (II, 24,) OGY határozat 124. § (I) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a

Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ő l szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48.§ 13 .

pontja szerinti feladatkörében eljáró Salog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezet ő
miniszterhez,

„Megínt a haveroknál landolt a közpénz ?
Milyen haszna volt a magyar családok számára az egy nap alatt félmilliárd forintba kerülő

családokról szóló konferenciának?”

címmel. A választ írásban kérem ,

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Átlátszó kiderítette, hogy majdnem ötszázmillió forintot tapsolt el egy napnyi konferenciár a
és az azt követ ő utcai rendezvényekre az Emberi Erőforrások Minisztériuma . A pénz jelentős
része ráadásul nem akárkihez, hanem Kuna Tiborhoz került, aki amellett, hogy Szijjártó Péte r
jóbarátja, az elmúlt évek egyik legsikeresebb közbeszerzési pályázója is ,
Május végén rendezték a Családok Budapesti Világtalálkozóját . A négynapos rendezvénye n
belül szervezték a Demográfiai Fórumot, a XI. Családok Világkongresszusát, a One of Us
mozgalom rendezvényét, és szabadtéri programokat . A Világkongresszuson több korábban
rasszista, homofób kijelentéseirő l elhíresült személy vett részt, adott el ő ,
Az Emberi Erőforrások Minisztériuma többször kijelentette, hogy ők csak az első nap rendezett
Demográfiai Fórumot rendezték, és csak arra adtak pénzt . Annak ellenére, hogy kiderült, hog y
a helyszín megegyezett a másnap kezdődő Világkongresszussal, az ételt is ugyanazok
szállították, illetve a kiállítók, biztonsági őrök, tolmácsok is ugyanazok voltak, a tárca a
sajtónak tagadta, hogy pénzbeli támogatást adtak volna a Fórumon kívüli rendezvényekre .
Aztán kiderült, hogy az EMMI 400 millió forintot adott a Családbarát Ország nonprofit Kft-
nek, 65 .429.520 forintból pedig a szállást intézte a Kongresszusi Központ melletti Novotelben ,
Ezek mellett jutott szállásra nyolcmillió a Radissonnak, majdnem 14 millió hoszteszekre, é s
hatmillió-hétszázezer tolmácsolásra .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat :
Milyen haszna volt a magyar családok számára az egy nap alatt félmilliárd
forintba kerülő konferenciának?
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• Mi került közel 500 millió forintba ezen a rendezvényen? Pl: mire költötték azt
az 5I millió forintot, amit a „rendezvény utógondozása” címen költöttek el ?

• Ön szerint nem a szegénységben él ő családokat kellene inkább támogatnia a
tárcának a haverok helyett ?

• Hogy sikerült megint úgy szervezni a dolgokat, hogy egy kormánytag barátj a
nyerje el a közbeszerzést ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . július 18 .

Bangóné Borbély Ildikó
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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